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Interpellation till ordförande i driftnämnd ADH. 

Bemanning 

Inom ambulansverksamheten har bemanningssjuksköterskor tagits in på pass som 

regionens egna fast anställda kunnat ta. Detta är varken rätt mot regionens egna 

anställda som ej kommer upp i sina timmar, eller gentemot skattebetalarna då 

bemanningspersonal kostar mångt mycket mer pengar för regionen. Personalen 

har påpekat att dem både kan och vill ta fler pass men har ändå inte kallats in, utan 

man har då från regionens sida istället använt sig av hyrpersonal. Kommer den 

egna personalen ej upp i sina timmar, så behöver dem betala tillbaka komptid, 

semester eller pengar. Tillsammans rör det sig om ca 200h som de anställda i 

poolen har jobbat för lite, medan bemanningspersonal arbetat över 250 pass 

under samma period.  

Med anledning av ovanstående: 

- Hur kan det förekomma att hyrpersonal tagits in för att arbeta på dagar där

fast anställda markerat sig som tillgängliga i schemat?

- Varför har detta inte uppmärksammats och åtgärdats tidigare om det rör

sig om ett systemfel?

- Finns uppgifter om det har lett till uppsägningar bland den egna

personalen?

Sverigedemokraterna Region Halland genom: 




